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Detta e-postmeddelande kommer från en extern avsändare. Klicka inte på länkar och
öppna inte bilagor om du inte känner igen avsändaren och vet att innehållet är
säkert.

Många vill bada i Årstaviken när det blir sommar och varmt. Eftersom det inte
finns några bra stränder på Årstasidan behövs badbryggor för att man på ett enkelt
sätt ska komma ut i vattnet. Det är stor trängsel på de bryggor som finns.
Det skulle vara jätteuppskattat och trevligt om badmöjligheterna kunde utökas med
fler och/eller större bryggor, tex av den typ som finns vid Liljeholmskajen.
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